
Bestyrelsens beretning – 2023 
Efter seneste generalforsamling konstituerede bestyrelsen sig således: 
 
Formand: HC Hartmann-Nielsen 
Næstformand og kasserer: Jens Andersen 
Knud Mikkelsen 
Kim Mikkelsen 
Steen Errebo 
John Brander larsen 
Ida Dam Jensen 
Suppleant: Winnie Hartmann-Nielsen 
 
Ved bestyrelsesmødet d. 13/06 blev der på foranledning af Kim diskuteret om hvorvidt konstituering af 
kasserer og næstformand i en og samme person er anbefalelsesværdigt og praktisk. Dette var der 
bred enighed om at det ikke var og bestyrelsen valgte herefter Steen Errebo som næstformand og Jens 
Andersen fortsatte i rollen som kasserer. 
 

MEDLEMSTAL 
Tennis: 230 (2022: 256, 2021: 45) 

Padel: 203 (2022: 83, 2021: 277) 

Total: 433 (2022: 339, 2021: 322) 

Fordeling af unge under 25 år: 

Tennis: 73 

I %: 31,7 

Padel: 66 

I %: 32,5 (I 2022 var procent satsen 31) 

TOTAL: 139 / 32,1% 

Tennisudvikling de seneste 10 år: 

2013: 269 
2014: 269 
2015: 297 
2016: 284 
2017: 292 
2018: 230 
2019: 258 
2020: 254 
2021: 277 
2022: 256 
2023: 230 



SPONSORER 
En stor tak skal lyde til vores trofaste sponsorer, hvis støtte er uundværlig i foreningen. Samtidig også 
et stort velkommen til, til de mange nye i 2023 som har medvirket til en øgning i sponsorbidrag til  

Tennis: 90.000 (2022: 71.000) 

Padel: 82.000 + 20.000 i tøj sponsorater (2022: 32.000) 

TOTAL: 192.000 (2022: 103.000) 

 

SPORTSLIGT 
TENNIS 

I afdelingen stod vi med en stor udfordring først på året da vi først var nødsaget til at opsige en træner 
og ikke længe efter modtog opsigelse fra Sigurd.  

På dette tidspunkt påbegyndte vi et styrket træner tilknytning med Kim Mikkelsen der virkelig har gjort 
underværker med ungdomsafdelingen godt støttet af Kasper Jørgensen som hjælpetræner. 
Sideløbende har Kim håndteret motionister og letøvede spillere – en jætte indsats! Vi er glade for 
samarbejdet fortsætter i 2024. Samtidig har John med sikker hånd guidet nye spillere gennem forløb til 
glæde for alle også her med Kasper i hjælpetræner rollen. Godt gået alle 3. 

HOLD TURNERINGER 

Udendørs 

Har vi deltaget med 1 herrehold og 1 veteranhold. 

Indendørs 

Har vi deltaget med 1 herrehold. 

PADEL 

Med den eksplosive vækst i medlemsantallet har træner behovet også været stort. Vi har haft 
yderligere 4-5 personer gennem uddannelse og disse fungerer godt nu med deres respektive hold. 

Vores bedste herrehold sikrede sig oprykning til 1. Division i efterårets turnering og 2. holdet vandt 
samtidig deres 3. Divisions pulje. Stort tillykke til dem begge. 

I skrivende stund er klubben repræsenteret med 6 Herrehold og 3 damehold i Lunarligaen og 
Lunarligaen 4P. 

 

ARBEJDET i BESTYRELSEN & FREMTIDEN 
PARTNERSKABSAFTALEN 



Dialogen med Hjørring Firma Sport er i gang omkring ny og tilrettet partnerskabsaftale, der skal sikre 
foreningen 100% omkring omkostninger og anlæg. Efter seneste møde (så sent som i sidste uge) er det 
aftalt at vi kommer med oplæg på dette og at de er venligt stemte overfor en sådan. 

Vi har i bestyrelsen arbejdet noget med rollefordeling og delegering uden at komme helt i mål og vi 
anbefaler dette arbejde skal fortsætte en den kommende bestyrelse.  

Bestyrelsen tog for nogle måneder siden fat på et 5 årigt strategi arbejde, hvor alle muligheder var 
åbne. Her skulle tales drømme! Drømme om foreningen, anlægget, medlemstal og alt sammen uden 
begrænsninger. 

Der er mange ideer og initiativer og intet står til decideret offentliggørelse endnu, men dele af 
drømmene/visioner er allerede benævnt i bestyrelsesreferatet fra 13. januar 2024. 

4. Fremtiden - ønsketænkning. Vision. Der blev gennemført brain storm i to grupper med henblik på at 
komme med drømmevisioner for klubben i en 5 års tidshorisont. Efterfølgende blev de fremlagte 
visioner forelagt og kan sammenfattes på følgende vis: Der sigtes mod at klubben i 2029 er inddelt i tre 
sportsområder, Tennis, Padel og Pickleball. De tre områder skal have hver sin underudvalg og 
forretningsorden, men skal underlægges en hovedbestyrelse, som lægger de overordnede linjer for 
klubben. Det er visionen at de tre områder skal have et medlemsantal om 5 år på hhv. 500, 500 og 50 i 
nævnte rækkefølge. Der skal i højere grad sigtes mod at gøre klubben mere bæredygtig. Det være sig at 
anvende nuværende tagflader til solcelleanlæg, således at klubben bliver selvforsynende med energi, 
og at tænke bæredygtighed ind i alle klubbens aktiviteter. Anlæg. For at gøre anlægget dels mere 
tillokkende og kunne facilitere så mange medlemmer er der følgende visioner for anlægget: Etablering 
af to nye overdækkede Padelbaner i området nord for de nuværende Padelbaner og Tennisbane 8. At 
der på Tennisbanerne 1 – 4 etableres lysanlæg. At tennisbane 8 omdannes til en tennisbane med 
kunstgræs (til helårstennis), og at der også her etableres lysanlæg. At der etableres siddeanlæg (som 
ved padelbanerne) ved skråningerne ved tennisbane 1 og 2. At det nuværende skur mellem bane 2 og 
5 gøres 2 – 3 gange så stort, og udstyres med toilet. Området her omkring gøres mere opholdsvenligt, 
bla. med blomsterkummer m.v. At der etableres udendørs fitness, som kan anvendes til opvarmning 
inden boldspil. At der anskaffes udstyr til at spille Pickleball på vore to minibaner og mobile linjer, og 
andet udstyr, til at spille det i hallen. At søge fonden overtalt til at investere i nyt gulv i hallen, og til at 
moderniser indgangspartiet, samt modernisere og udvide specielt omklædning for kvinder. 
Forudsætninger. Når samarbejdsaftalen med Hjørring Firmasport vedrørende Padelbanerne udløber, 
arbejdes der for at komme ud af denne aftale. Til den næste generalforsamling, anmodes om tilladelse 
til ikke at efterleve beslutningen om at ændre vedtægterne i forhold til at Padel, er blevet en del af 
klubbens virke, men at der i stedet søges vedtægtsændringer som etablerer et tennis- og et 
Padeludvalg (og evt. et Picketballudvalg). Der skal udarbejdes en forretningsorden således at det 
bliver mere klart hvem der har beslutningskompetencerne i klubben.   

Ovenstående vil vi i den nuværende bestyrelse gerne at den kommende tager til sig og der arbejdes 
videre med. 

I den kommende tid arbejder vi videre med konceptet Unge Kvinder i foreningslivet, flere turneringer 
hos os, udvidet skole samarbejde og meget mere. 

Slutteligt vil vi fra bestyrelsens side gerne takke baneholdet for endnu et år med fantastiske 
spillemuligheder, alle jer frivillige, alle trænere og alle medlemmer for at skabe en forening med plads 
til alle – for os alle. 


